

[ 更新 2023 年 11 月 22 日 ]

**雙 12 優惠券獎賞  
優惠條款及細則**

1. 登記

- (a). 優惠只適用於首次登記「雙 12 狂歡盛典活動優惠獎賞」之客戶。
- (b). 優惠券獎賞登記 — 所有申請人必須提供正確個人資料及有效的手提電話號登記本此優惠獎賞。
- (c). 申請人須確保所提供之所有資料真實，正確及準確無誤。如有任何錯誤、遺漏或無法辨識之資料，此優惠獎賞或被視為無效並自動失效。
- (d). 申請人的個人資料絕對安全及保密，有關資料將用作本公司行政及為本此優惠獎賞提供服務之用途。
- (e). 申請人將收到本公司所有推廣及市場促銷活動資訊。
- (f). 拒絕權 — 本公司有權全權決定拒絕任何登記本此優惠獎賞申請，且毋須給予任何理由。

2. 優惠券使用說明

- (a). 每位用戶於推廣期內完成指定登記程序，受推廣及有關條款及細則約束下，即可獲享港幣\$12 優惠券獎賞。
- (b). 推廣期內每位合資格客戶，只可獲享優惠乙次。
- (c). 此優惠券限使用一次，不得重複使用經。轉發的優惠短訊、截圖、截屏皆無效。
- (d). 副本及影印本恕不接受，數量有限，送完即止。
- (e). 此優惠券可於限定時間內，於商店購買任何西裝一套，可作港幣\$12 使用加購同款西裝褲 1 條。
- (f). 此優惠券只適用於 LUXE Tuxedo 商店；不適用於網上、電話或任何網上訊息功能訂購服務。
- (g). 結帳前，請提供登記的電話號碼及本此活動之優惠券，以享有優惠。

3. 此優惠券不可退款、轉讓、兌換現金或其他貨品及服務，除非另有明確說明。

4. 優惠受條款及細則約束，詳情請與服務主任查詢。

5. 如內容的釋義有所差異，概以本公司的釋義為準。

6. LUXE Tuxedo 保留更改優惠使用條款的權利而無須另行通知，並保留任何爭議最終決定權。



[ Updated 21<sup>st</sup> Nov 2023 ]

## **Double 12 Voucher Reward**

### **Terms & Conditions**

#### 1. Registration

- (a). The offer is only applicable to customers who register for the "Double 12 Carnival Award" for the first time.
- (b). Voucher Reward registration - All applicants must provide correct personal information and a valid mobile phone number to register for this voucher reward.
- (c). Applicants must ensure that all information provided is true, correct, and accurate. If there are any errors, omissions, or unidentifiable information, this promotional reward may be deemed invalid and will automatically expire.
- (d). The applicant's personal information will be kept absolutely secure and confidential. The relevant information will be used for the company's administration and to provide services for this promotion and reward.
- (e). Applicants will receive information on all promotional and marketing activities of the Company.
- (f). Right of refusal - The Company has the right to refuse any registration application for this offer at its sole discretion without giving any reason.

#### 2. Voucher Instruction

- (a). Each user who completes the designated registration process during the promotion period and is subject to the promotion and relevant terms and conditions will receive a HK\$12 voucher reward.
- (b). During the promotion period, each eligible customer can only enjoy the offer once.
- (c). This voucher can only be used once and cannot be used repeatedly. Forwarded discount text messages, screenshots, and screenshots are all invalid.
- (d). Copies and photocopies will not be accepted. The quantity is limited and supplies last.
- (e). This voucher can be used for the purchase of any suit in the store can be used for HK\$12 to purchase a pair of suit pants of the same style for a limited time.
- (f). This voucher is only applicable to LUXE Tuxedo stores; it is not applicable to online, telephone, or any online messaging function ordering services.
- (g). Before checking out, please provide your registered phone number and the voucher for this event to enjoy the discount.

3. This voucher is not refundable, transferable, or redeemable for cash or other goods and services unless expressly stated otherwise. Promotional offers or discounts or exchanged for cash or other goods and services unless otherwise stated.



[ Updated 21<sup>st</sup> Nov 2023 ]

**Double 12 Voucher Reward**

**Terms & Conditions**

4. The offer is subject to terms and conditions, please contact the service officer for details.
5. If there is any discrepancy in the interpretation of the content, the Company's interpretation shall prevail.
6. LUXE Tuxedo reserves the right to change the terms of the offer without prior notice and reserves the right to make the final decision on any disputes.